Fastener Expo Shanghai, Glamorous **Event of the Fastener Industry**

紧固件业界年度闪耀盛世一中国上海紧固件暨汽车紧固件专业展

by Chien Chun Chen, Fastener World Inc. / 惠达 陈建群

2014 Fastener Expo Shanghai will be held during June 19-21 at Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center.

Reviewing the previous event in 2013, it broke the industry record in China by 568 exhibitors, 1,381 booths, and 21,128 visitors on a 34,000 m² venue where Korean and Taiwanese companies teamed up and exhibited once again. The event becomes one of the largest in Asia's fastener industry. It is widely appraised and supported by the society, and as a benchmark for the industry, it aims at becoming one of the top 3 fastener shows in the world.

This year Fastener Expo Shanghai will utilize Hall 1 and Hall 2. Hall 1 will display equipment, wire, mold, and consumable. Hall 2 will display fastener products and the hall will be divided into Brand Fasteners Area, Export Fasteners Area, Taiwan/Korea/ Japan Pavilion, and "Culture Exhibition of Fastener & Human

History (Europe)" Area. The venue scale will increase 24% to 42 thousand m², the largest scale in the world, topping all other fastener shows in Asia. Foreign business owners see this show as the doorway to the Chinese market. The show is expected to attract over 100 overseas companies to exhibit. Additionally, the official website will be available in 8 languages, coupled with global major paper publications, tens of cooperative media firms, and up to a million peer to peer intelligence transmission. The 2014 event will be sharing media and Internet promotion with exhibitors to reach to technology and equipment based companies in the upstream and end users in the downstream.

If your business is looking to go abroad and seek industry trends for business exchange and development, the benchmark Fastener Expo Shanghai is one annual event you should never miss out.

于2014年6月19日起到6月21日三天,「2014上海紧固件专业展暨第五届上海汽车紧固件展」将在上海世博展览馆和众人亮相。

回顾2013年的盛况,再度刷新了当时中国国内紧固件展的记录,参展企业数568家,摊位数1,381个,展出面积为34,000平方米,参观人 数达到21,128人次;韩国及台湾再次组团参展,已经成为亚洲地区紧固件行业最具规模的专业展览。展会得到了社会各界人士的广泛赞誉 和大力支持,做为一个行业风向球,上海展的目标是打造全球三大紧固件专业展之一。

本次(2014)展览将启用上海世博馆1、2号馆,1号馆为设备、线材、模具及耗品馆;2号馆为紧固件成品馆,包括品牌专区、海外品牌 区、台湾及韩日组团区以及《螺丝与人类历史文化展一欧洲篇》展区,展会规模比往届增加24%,达4.2万平方米,居全球紧固件专业展规模 第一,确定了亚洲紧固件展的龙头地位。为打开中国市场,外商纷纷瞄准上海展,预计所有海外参展企业将超过100家以上。另外将用8种文 字开通展会官方网站,国内外主流报刊和期刊,数十家网络合作媒体,近百万点对点的数据传递等,2014上海紧固件专业展将与展商共享 行业主流媒体宣传推广网络,全面复盖上游技术设备企业和下游终端用户。

想要讲军海外市场,了解产业动态和方向,促进紧固件的交流和发展,做为业界风向球的中国上海紧固件暨汽车紧固件专业展就是您 不可错讨年度盛会。

Unipack Equipment Co., Ltd. 全立发国际开发有限公司

www.unipacks.com.tw



Main Products: Whole plant conveying system and Auto packaging machine

Feature: UNIPACK, a leading professional manufacturer and exporter of packaging machines. We apply the PLC control and human machine interface making the machine more humanized and reliable.

参展主力:整厂物流及自动包装系统

产品特色:全立发国际开发有限公司,于螺丝包装业已有20余年经验,自创立以 来,本公司一直用心专研于螺丝五金自动化精密机械之整厂规划、设计及制造,所 生产的机械百分百自行研发设计,绝不仿效他人产品。由于整厂物流规划及包装 自动化使生产制程省时、省力、省人,更加使成本合理化,而深得客户好评,因此 机械除销售至台湾当地各大螺丝厂更销售遍及于世界各地。

90 **EXHIBITION S**展前报导

Chian Yung Corporation 将运螺丝工业有限公司

www.chianyungco.com.tw 认证项目:IS09001



Main Products:

SEMS EXPERT IN TAIWAN: SEMS assembly is a combination of both a screw and a metallic one or two washers.

Feature: Our qualifed SEMS provide you:

- 1. Effective when used in compression applications where loosening is a problem,
- 2. This component represents a both cost saving and virtually error-free assembly.

Application: Automotive parts, Electronic parts, Electric machinery parts

, Furniture (Shelf / Rack).

参展主力:

台湾SEMS产品专家-SEMS组装是螺丝与一至两个金属华司的结合

产品特色:我们经过认证的SEMS提供你使用在防止松脱的挤压应用上相当有效。该部件提供可节省成本和预防出错的安装。

应用:汽车部件、电子零件、电子机械零件、家俱(架子)。

Uni-Protech Industrial Co., Ltd.

致韦贸易股份有限公司

www.uni-protech.com.tw

认证项目: ISO 9001国际认证、ISO 17025 TAF实验室认证



Main Product:

Prevailing Torque Lock Nuts, Welding Nuts, Flange Nuts & Screws for Automotive Industry.

Magnetic fuel tank plugs.

Special bolts, screws, nuts & parts acc. to drawing.

Mining construction parts & fasteners.

Machining (Lathing, Drilling, Milling & Grinding) parts.

Stamping parts.

主力产品:

汽车用、矿坑用、机械用及建筑用等特殊用途 紧固件。

Yang Yi Technology Co., Ltd. 阳屹科技股份有限公司

www.yy-tech.com.tw

Main Products: YM-T25A2 Universal Torsion Testing Machine

Feature

- 1. Professional in bolts, nuts torque, tension, friction.
- 2. Tool breaking and fatigue test, grips including Slot(Flat), Phillips, Pozidriv(ISO 8764 \cdot DIN 5260), Hex, and Torx(ISO 10664) supplying you to choose when you want to do breaking test. If these grips could not satisfy your needs, we also supply customization service.
- 3. High precision, efficiency controlling system.
- 4. Humanized and multi-function software, with this configuration all standard, like demanded by international standard. The software can show axial force, torque, and friction. Besides, the functions include statistics and data output to Excel.
- 5. Servo motor and high precision reducer
- 6. Satisfy ISO 16047, ISO 2320, ISO 8764, DIN 5260, ISO 10664.

参展主力:YM-T25A2 万能扭力试验机

产品特色:

- 1. 本试验机专用于测试螺丝、螺帽之扭力,依据感测器及夹治具不同,可做螺栓、螺帽等扣件之扭力、轴力、摩擦力测试。
- 2. 工具扭断与寿命测试,可选择一字、十字、米字[ISO 8764、DIN 5260]、六角、梅花、Torx(ISO 10664)等形状。若有特殊形状,亦可重新订制。
- 3. 高精度、高效能控制系统。
- 4. 人性化、多功能软体设计,可同时记录轴力、扭力、摩擦力,借由专业软体,进行统计功能,并可输出报表。
- 5. 伺服马达与高精度减速机提升性能。
- 6. 满足ISO16047、ISO 2320、ISO 8764、DIN 5260、ISO 10664。



Wingtone Industrial Co., Ltd. 运通工业股份有限公司

www.wingtone.com.tw



Main Product:

Feature:

Wingtone, specialized in cold forming technology and established in 1980, possesses the abilities to design and assemble the 7- station cold forming machines and tooling by itself in house.

Wingtone has already had hundreds of products in production, throughout automotive, construction and industry, exporting all over the world.

ISO 9001 and ISO/TS-16949 accredited since 2005 have urged us to keep improving our quality standard to achieve customers' critical demand in quality. Its products mainly include:

1. Automotive Parts

2. Special Weld Nuts

3. Spacers & Washers

4. Special Parts

5. Rollers & Bushes (for chain)

6. Collars (for Lockbolt)

7. Bearing Cups (for universal joints)

参展主力:

运通成立于1980年,为一专门从事紧固件冷镦制 造之公司,以自行研发之七攻位冷镦成型机及模具 设计技术着称,产品范围遍及汽车、营建、工业等 方面。目前产品已达数百种,外销国家遍布全球。 运通于2005年取得ISO 9001及ISO/TS-16949认 证,以持续改善的精神为客户服务,产品种类主 要包括:

一、汽车用紧固件

二、特殊焊接螺母

三、套管与垫片

四、特殊紧固件

五、罗拉/布斯[炼条用]

六、卡拉[环槽铆钉用]

七、轴承杯[万向接头用]

Minsun Technology Co., Ltd.

敏尚企业有限公司

www.minsun.com

认证项目:IS09001

专利: 台湾专利证书 新型第M463614号

大陆 实用新型专利3329194号

Main Product: dip-spin-coating apparatus

MINSUN Technology launched a brand new dip-spin-coating apparatus in 2013. This patented device which solves the problems of insufficient centrifugal force and complex positioning procedure in traditional machine offers superb uniformity of coating film and ameliorates the blind-hole phenomenon at the same time. MINSUN's dip-spin-coating apparatus is ready to serve customers with superior productivity and quality. This new apparatus is best suited for surface protection on fasteners and other small-scale components.



产品特色: 敏尚企业于2013年推出的全自动浸用漆表面涂装设备具有专利的用漆 驱动方式及定位装置,可增加甩漆的力量及减少下料时间,大幅提高镀膜的均匀 性并可减少镀件的盲孔现象。适用于紧固件及一般小型工件的表面处理,具备节省 人力、高产能及品质稳定的特性。

Topgo Co., Ltd. 多普寿有限公司

www.topgo.com.tw

Main Product:

1.SALT AND ACID CORROSION RESISTANT SELF-DRILLING SCREWS.

2.0EM PRECISION SCREWS.

Feature:

1. SALT AND ACID CORROSION RESISTANT SELF-DRILLING SCREWS:

Conform to ASTM B-1171 1,000-1,500 hours salt test and DIN50018 15-20 cycles Kesternich (SO2) test. Suited for buildings, factories located in the territory having acid rain, acid vapor, or salt air.

2. OEM PRECISION SCREWS

Manufacturing based on customer's design by using multi-forging, turning, milling, grinding, polishing to reach high precision requirement.

(2) Order of more items but small quantity is acceptable. Fast delivery for most products within 50 days.

参展主力:

1. 耐盐、耐酸自攻螺丝 2. 特殊订制品精密螺丝 产品特色:

- 1. 耐盐、耐酸自攻螺丝: 符合ASTM B-117 1,000-1,500小时盐雾及DIN50018二氧化 硫15-20循环检测,适用于有酸雨、酸气或有盐份环境中的建筑物。
- 2. 特殊订制品精密螺丝:
- (1) 依个别设计图,以多冲程、车工、铣工、研磨、抛光达成高精准度要求。
- (2) 大部份产品,可接受多样少量订制,并可在50天内快速完成。



94 **EXHIBITION S**展前报导

Hsiung Yu (Fujian Quanzhou) Auto Parts Co., Ltd.福建泉州市雄宇汽配有限公司

www.hsiungjen.com



Main Product: U-NUTS/ Functional Clips/Clamps/Brake Retainers/Anti-Noise Shims

Applications: Fastening elements, thread and securing elements, vehicle lamps, bumpers, door panels, instrument panels air-conditioning brackets, multi-purpose automotive hardware, Interior (cockpits, instruments, airbags, trims, seats, air-conditioning, electrical adjusters, interior filters, sunroofs, fasteners, body parts, panels-sheet metal, vehicle and motorcycle rubber joints), drum & disc brake pad, pad clips, wear indicators, anti-squeal shim.

参展主力:夹片/扣片/多功能弹片/束环/轭簧/煞车警示片

主力产品适用范围:紧固件,车灯,保险杆,门板,仪表板空调支架,多功能汽车用弹片,室内装饰[驾驶舱,仪表,安全气囊,装饰,座椅,空调,电气调节器,内部过滤器,遮阳板,汽车车身零件,板金属板,汽车及摩托车橡胶接头],鼓碟式刹车片,刹车警示器。

Yi Chun Enterprise Co., Ltd.

谊峻实业有限公司

www.yc-fen.com.tw



Main Product: SCREWS, NUTS, STAMPING PARTS

Feature:

Yi Chun Enterprise Co., Ltd is located in Taiwan Kaohsiung and we have had excellent experiences in producing and marketing on FASTENER for over 20 years. We are an ISO 9001:2008 certified manufacturer. Now we are devoted to Auto Parts and Specialized Fasteners and our main products are screws, set screws, nuts, rivet nuts, clips and other stamping parts.

Our products are mainly exported to Europe, U.S.A., Japan, Thailand and other countries, and we have established good relationship with our customers.

参展主力:螺丝、螺母、冲压件

产品特色: 谊峻实业有限公司拥有超过20年的五金扣件生产制造及销售经验,且通过 ISO 9001:2008认证。目前正致力于汽机车零配件以及特殊产品开发,主要生产的产品 有螺丝、止付螺丝、螺母、拉帽、夹片及其他冲压产品。我们的产品主要销售于欧洲、美国、东南亚及其他国家,并与客户都建立了良好的合作关系。

Fontec Screws Co., Ltd. 锋泉螺钉股份有限公司

www.fontec.com.tw



Main Product:

1.RIVETS 2.SPECIAL RIVETS 3.SPECIAL SCREWS

Feature:

Fontec specializes in a wide range of rivets, special rivet and special screws. ISO 9001 and TS/16949 Certified.

Size: #0 - 5/16" (1.2mm-18mm) Length: 1/16"-6" (2mm-180mm)

Materials: steel, brass, copper, aluminum, alloy steel, and stainless steel.

参展主力:

1.铆钉 2.特殊铆钉 3.特殊螺丝

产品特色:

锋泉专业生产各种铆钉、特殊铆钉及特殊螺丝,拥有ISO 9001 与 TS/16949 认证。 生产杆径:#0-5/16"[1.2mm-18mm] 生产长度:1/16"-6"[2mm-180mm]\ 可生产材料:铁、黄铜、紫铜、铝、合金钢、不锈铁、不锈钢。